



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 8 2001-08-26

Närvaro:	Fredrik Salomonsson	Ordförande
	Christian Berling	Sekreterare
	Caroline Einarsson	SRD-ordförande
	Fredrik Scheja	Källarmästare
	Johan Persson	Sexmästare
	Jonas Hörström	Cafémästare
	Markus Helgesson	Industrimästare
	Magnus Bäck	Revisor
	Lars M Johansson (tom §9)	Ordförande emeritus

- §1 TFMÖ Fredrik Salomonsson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Lars M Johansson adjungerades till och med §9.
- §4 Val av justeringsperson Styrelsen **beslöt** att välja Johan Persson till justeringsperson.
- §5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:
- §§14 och 15 numreras om till 15 och 16.
 - ny §14 iDét
- §6 Föregående mötesprotokoll Då protokollet ännu ej är justerat **beslöt** styrelsen att bordlägga frågan till nästa möte.
- §7 Meddelanden Markus Helgesson meddelade att inbjudningar till Teknikfokus är på väg ut och att mässan har fått en egen webbplats på www.teknikfokus.com.
- Caroline Einarsson meddelade
- att** att hon har haft ett möte med Rune Kullberg och blivit ombedd att kolla upp de kurser som ej varit uppskattade i lp2 och kontakta kursansvariga innan kurserna börjar.
- att** studierådet ska kontakta alla institutioner inför det alternativa obligatoriet som D00 ska välja.
- Fredrik Scheja meddelade att han har muckat.
- Lars M Johansson meddelade att han återvänder till London nästa söndag och innan ska han "om möjligt bli fullare än en M-are".



- Magnus Bäck meddelade att hemsidan har gjorts om och att resten av webbplatsen och katalogstrukturen kommer att ses över under hösten.
- §8 Beslutsuppföljning Fredrik Salomonsson yrkande enligt bilaga S8-2001-01.
Styrelsemötet **beslöt** att bifalla Fredriks yrkande.
Styrelsen utbröt spontant i ett mycket onskefulldt skratt.
- §9 Nollning Fredrik Salomonsson föreslog att styrelseledamöterna ska jobba i baren under den stillsamma välkomstpuben på måndag kväll i vecka 0.
Styrelsen konstaterade att allting verkade vara under kontroll inför vecka 0.
- §10 Organisering av Sex/Pub Fredrik Salomonsson yrkade i enlighet med bilaga S8-2001-2 på
att Sexmästeriet övertar samtliga Pubens medel och lager. Därigenom skapas ett mästeri som handhar hela sektionens festverksamhet. Sexmästaren ansvarar fortsättningsvis för mästeriets administrativa arbete, till skillnad från tidigare då Pubmästaren hade delat ansvar.
att denna ändring inför kommande läsår uppmärksammas i budgetarbetet så att en vettig nivå av särredovining av mästeriets olika verksamheter kan införas. Man kan exempelvis tänka sig att skilja biljettförsäljning och alkoholförsäljning, matinköp och spritinköp.
- §11 Nätverk Magnus Bäck har kollat upp priser för en uppkoppling mot snabb-LUNET och det skulle kosta ca 10 kkr i installationsavgift och 6 kr i årsavgift.
Styrelsen **beslöt** att jobba för att kunna koppla upp sig mot snabb-LUNET i början på nästa år.
- §12 Kortläsare Styrelsen diskuterade införskaffandet av kortläsare till ingången till iDét.
Då mer information behövdes **beslöt** styrelsen att lämna punkten utan åtgärd.
- §13 Safari Styrelsen **beslöt** att Safari ska hållas på lunchen den 26 september.
Alla mästeriet ska visa upp sin verksamhet och Fredrik Salomonsson meddelade att han kommer att "dryga sig".
- §14 iDét Styrelsen diskuterade olika frågor som rörde utrustning och an-



vändande av iDét.

§15 Övrigt

Markus Helgesson undrade hur vi skulle bemöta företag och personer som skickar spam med erbjudanden till sektionsmedlemmarnas EFD-adresser. Styrelsen enades om att det tyvärr inte finns något sektionen kan göra för att förhindra detta.

§16 OFMA

Fredrik Salomonsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Christian Berling
Sekreterare

Fredrik Salomonsson
Ordförande

Johan Persson